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Vážení spoluobčané, 
Tak už je to tady!!! Blíží se Vánoce, svátky klidu a 

pohody. Vstoupíme do nového roku, A tu bývá vždycky 
příležitost, zastavit se ohlédnout, jaký vlastně ten 
uplynulý rok byl. Co se nám povedlo, co méně a kde 
bychom mohli něco změnit. No a samozřejmě po 
takovém ohlédnutí přichází vize, plány, rozhodnutí jak 
dál a třeba i předsevzetí. Ať se vám tedy dobře bilancuje 
a plánuje a máte z toho dobrý pocit. 

V  úvodním slovu Zpravodaje se vám snažím 
přiblížit podstatné věci a akce za uplynulé čtvrtletí, 
takže se nebudu zbytečně opakovat a ohlédnu se zase 
jen tři měsíce zpět. 

Podzim byl ve znamení dokončení rozdělaných 
stavebních akcí, kdy proběhly kolaudace chodníku 
k MŠ, odstavné plochy u DPS i polní cesty „panelky“ ke 
Kněžpoli. Byly vyčištěny příkopy nad Topagrou a tůňka 
nad Bůrovci, které byly silně zaneseny po květnových 
přívalových deštích. Takže teď už opět stoprocentně 
budou plnit svou funkci. Postoupili jsme dále 
v  projektech Rekonstrukce veřejného osvětlení a 
výstavby fotovoltaických elektráren na obecních 
budovách. U obou jsou v podstatě vybráni dodavatelé a 
může začít realizace. Výběr dodavatelů nás v nejbližší 
době čeká také u projektu výstavby objektu pro dětskou 
skupinu u ZŠ, vestavby tří nových bytů na DPS a chtěli 
bychom k realizací posunout dokončení nové ulice nad 
školou spolu s  rekonstrukcí cesty od této ulice ke 
Korálovému. 

Zároveň pracujeme na dalších projektech polních 
cest. Nejdále je cesta od „svatých“ kolem Belantového, 
kde je projekt hotový.  A připravujeme další projekty 
jak v obci tak i okolí, abychom se i v budoucnu mohli 
posouvat dál.

V  novém roce nás také čekají změny, z  nichž 
nejzásadnější se týká změny v  místním poplatku za 
odkládání komunálního odpadu. Změna je komplexní a 
proto je třeba na ni takto pohlížet. Neměníme výši 
poplatku, měníme systém!!! 

Nový sytém:
- podporuje třídění odpadu – je jen na mě, kolik 

komunálního odpadu vytvořím
- nastavuje spravedlivější poplatek – zaplatím jen to, 

co si nechám odvézt
- dává svobodu volby – sám mohu ovlivnit, kolik 

zaplatím
Nelze porovnávat dosavadní paušální poplatek 

s novým poplatkem za odvezenou popelnici. 
Zastupitelstvo obce 6. 12. 2023 přehodnotilo 

původně schválenou cenu z  1 Kč na 0,8 Kč za litr 
obejmu popelnice. Vyslyšelo tak návrhy občanů, aby 
spuštění nového systému nebylo tak radikální a občané 
měli možnost postupně se naučit odpad lépe třídit. 
Pokud máte dotazy k  novému systému, navštivte nás 
na obecním úřadě. Rádi vám na vše odpovíme.

Ale nejen prací je člověk žív. Máme za sebou letošní 
hody, kde dvacet sedm krojovaných párů roztančilo 
dědinu. Večer Bůrovce praskaly ve švech a věřím, že 
jsme se všichni dobře pobavili. I letošní Mikulášské 
hrátky s  pravým zimním počasím se vyvedly. Děkuji 
všem, co se podílejí na organizaci společensko-
kulturních akcí v  Topolné, které stmelují dědinu 
dohromady. 

Těším se na další Košt gulášů na Štěpána a na 
setkání u Novoročního ohňostroje. 

Požehnané Vánoce, příjemné prožití vánočních 
svátků v  kruhu svých nejbližších a šťastný nový rok 
vám přeje Roman Dujíček.

U S N E S E N Í zasedání č. 6/2023 
Zastupitelstva   obce Topolná onané dne 6. 12. 
2023  

1/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
doplnění programu jednání o bod "Zpráva o 
Uplatňování územního plánu Topolná v uplynulém 
období 2014 - 2023". a program jednání

2/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
osoby zapisovatele, členy návrhové komise, skrutátora

a ověřovatelů zápisu
3/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná bere na 

vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání
zastupitelstva obce
4/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná bere na 

vědomí zprávu o činnosti rady obce Topolná
5/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná bere na 

vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru.
6/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná bere na 

vědomí zprávu o činnosti finančního výboru
7/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

změkčení podmínek pokynů k programu "Revitalizace
neobydlených rodinných domů" u žádosti žadatelů 

Soňa Čadová a Petr Čada a zařazení

žádosti do seznamu podpořitelných nemovitostí
8/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná souhlasí 

souhlasí s realizací projektu: Dětská skupina Topolná-
Modulární stavba u ZŠ, v rámci programu: Národní 

plán obnovy, Číslo výzvy: 31_22_045, Název výzvy: 
Budování kapacit dětských skupin dle zákona č. 
247/2014 Sb. o poskytování služby péče o dítě v dětské 
skupině a o změně souvisejících zákonů – veřejný 
sektor, žádost o podporu předkládána pod hash kódem: 
236Re7P, s plánovanými celkovými výdaji do 20. mil Kč 
vč. DPH a se závazkem k předfinancování tohoto jedno-
etapového projektu v celé jeho výš i , včetně 
nezpůsobilých výdajů, a to z vlastních zdrojů.

9a/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2028

9b/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
rozpočet obce Topolná na rok 2024

10a/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku o pravidlech pro pohyb psů 
s účinností od 1.1.2024

10b/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů s 
účinností od 1.1.2024
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10c/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku

z pobytu s účinností od 1.1.2024
10d/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

obecně závaznou vyhlášku o spalování
rostlinných materiálů s účinností od 1.1.2024
10e/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku
za užívání veřejného prostranství s účinností od 

1.1.2024
10f/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního
systému odpadového hospodářství s účinností od 

1.1.2024
11/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

statut sociálního fondu obce Topolná s účinností
od 1.1.2024
12/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

že, poskytování příspěvku na stravování uvolněným
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 2 / 2
členům zastupitelstva bude vypláceno ve stejné výši 

jako zaměstnancům.
13/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

schvaluje v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm.
n) zákona o obcích měsíční odměny za výkon 

jednotlivých funkcí neuvolněných členů
zastupitelstva a nečlenů zastupitelstva takto:
místostarosta                       26 800 Kč
člen rady                                5 900 Kč
předseda výboru / komise 3 000 Kč
člen výboru / komise         2 500 Kč

člen zastupitelstva bez dalších funkcí 1 500 Kč
Tyto měsíční odměny se stanoví s účinností od 
1. 1. 2024.
14/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

aktualizaci Místního programu obnovy venkova.
15/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 

vývěr dodavatele veřejné zakázky s názvem „Obnova
soustavy veřejného osvětlení v obci Topolná“ na 

základě výsledků posouzení a hodnocení nabídek 
společnost SITEL, spol. s r.o., Baarova 957/15, 140 00 
Praha 4, IČ: 44797320

16a/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná ruší 
Obecně závaznou vyhlášku obce Topolná o místním

poplatku za odkládání komunálního odpadu z 
nemovité věci s platností od 1.1.2024 schválenou 
usnesením zastupitelstva obce Topolná č. 5/5Z/2023 
dne 26.10.2023

16b/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku obce Topolná o místním

poplatku za odkládání komunálního odpadu z 
nemovité věci s účinností od 1.1.2024

Výsledky projednávání, o kterých se nehlasovalo
Zastupitelstvo obce Topolná bere na vědomí zprávu 

o Uplatňování územního plánu Topolná v uplynulém
období 2014 - 2023
Výsledky projednávání, která nebyla přijata
Zastupitelstvo obce Topolná schvaluje změnu 

návrhu OVZ o místním poplatku za psy v částce 
poplatku na 100 Kč.

                                                                     Ing. Roman

Recyklace – mysleme na budoucnost
O odpovědném přístupu k přírodě kolem nás, 

ochraně planety Země i o nevytváření zbytečných 
odpadů už slyšel nebo četl snad každý z nás. Dnes a 
denně na nás z médií i sociálních sítí útočí spousty 
článků, fotek a videí ukazujících škody, které člověk 
nerozumným chováním přírodě způsobuje. 

Ekologie a recyklace nejsou ale jen módní pojmy, 
jsou nedílnou součástí uvědomělého způsobu života. 
Třídění odpadů je pro lidi, kteří myslí na budoucnost 
planety i svých dětí, již zcela přirozenou součástí života. 
A nejedná se jen o papír, sklo a plasty, které odnášíme 
do barevných kontejnerů. Vytřídit můžete například i 
textil, kovy a v neposlední řadě také elektrozařízení. 

Vysloužilá elektrozařízení patří na místo zpětného 
odběru, jen tak se mohou dostat k ekologické recyklaci. 
Například v loňském roce se prostřednictvím 
společnosti EKOLAMP podařilo sebrat a následně 
recyklovat 576 tun vysloužilých světelných zdrojů a 
přes 4010 tun malých a velkých elektrozařízení. 

Opětovně se využilo přes 90 % materiálů ze 
sebraných světelných zdrojů a velkých elektrozařízení a 
téměř 88 % materiálů z malých elektrozařízení. Získané 
kovy, plasty či sklo slouží k další výrobě či jako 
technický materiál. Pečlivým sběrem a zpracováním se 
navíc zabrání znečištění přírody, ke kterému by mohlo 

dojít, pokud by se škodlivé látky z nerecyklovaných 
zařízení dostaly do půdy, či do podzemních vod. 

Obyvatelé naší obce Topolná mohou nefunkční 
elektrozařízení zdarma odevzdávat ve sběrném dvoře, 
který je umístěn u MŠ Topolná nebo v elektro obchodě 
při nákupu nových. 

Společnost EKOLAMP se od roku 2005 stará o vše, 
co již nesvítí. Od ledna 2019 se navíc stará o 
ekologickou likvidaci i dalších elektrozařízení. Tuto 
službu nabízí městům a obcím zcela zdarma. 

Jakýkoli nefunkční svě telný zdroj č i j iné 
elektrozařízení je možné odevzdat k recyklaci 
prostřednictvím sítě sběrných míst, která společnost 
EKOLAMP po celé České republice zřídila. Sběrná 
místa jsou vybavena vhodnými sběrnými nádobami, ve 
kterých jsou elektrozařízení bezpečně uložena do doby 

j e j i c h p ře p r a v y k 
recyklaci.

Více informací najdete 
na www.ekolamp.cz.

http://www.ekolamp.cz
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Arcibiskup Stojan v Topolné
Brzy po topolských hodech – 29. září 2023 se na 

Velehradě slavilo 100 leté výročí úmrtí arcibiskupa 
Antonína Cyrila Stojana. Dopoledne se uskutečnila pouť 
biskupů a kněží, kdy slavnostní mši svatou celebroval 
arcibiskup a primas český Jan Graubner. Po pontifikální 
mši svaté následovala přednáška historiků o životě a 
díle tohoto duchovního, politika a zakladatele Charity. 
Byla připomenuta jeho osobnost a vzpomenuto jeho 
zásluh v našem kraji. K tomuto patří i počátky stavby 
kostela v Topolné.

Narodil se 22. května 1851 v Beňově u Přerova jako 
pátý z osmi dětí v rodině domkáře a studoval v Příboře 
a Kroměříži, kde dosáhl výborných výsledků. Rozhodl 
se pro kněžství a po vysvěcení v Olomouci dne 5.7. 1876 
začal rozvíjet činnost na podporu a rozvíjení 
náboženského života všude, kde působil. O tom, jak se 
Stojan zapsal do povědomí našeho kraje, se zde nedá 
rozvinout. Měl široké pole působnosti a množství 
nejrůznějších aktivit, kterými se zapsal do srdcí 
obyčejných lidí na Moravě. Nejdéle Nejdéle Nejdéle 
působil jako farář v Dražovicích u Vyškova (20let) a to 
až do r. 1908, kdy byl jmenován proboštem v Kroměříži. 
A právě v tento čas se začal osobně angažovat i pro 
naplnění přání topolských občanů postavit v Topolné 
kostel. (Tehdy bylo v naší obci zhruba 1600 obyvatel)

Z nedávno získané archiválie je zřejmé, že dne 1. 
března 1909 se v Topolné zúčastnil ustavující schůze 
spolku - Jednoty Neposkvrněné Blahoslavené Panny 
Marie, který si dal za úkol u nás postavit kostel a faru. 
Byl zvolen do 14 členného výboru Jednoty NBPM a vzal 
na sebe úkol vyjednat a prosadit schválení této sakrální 
stavby na olomouckém arcibiskupství. V této i další 
záležitosti se proto u nás objevil ještě několikrát. Dne D 
Dne Dne 28. srpna 1910 posvětil u nás budovu nové 
školy. (V ten den byl však enormě vytížen - ráno sloužil 
mši v Napajedlích, odpoledne světil školu v Břestku a 
večer měl zasedání na Velehradě).

Potom 8. ledna 1911 se v Topolné zúčastnil valné 
hromady, kde oznamuje, že „kongrua“ je povolena 
(účast státu na platu duchovnímu) a nyní tedy záleží na 
občanech vybudovat kostel z dobrovolných příspěvků. 
Dne D Dne 25. března 1912 se opět zúčastnil další valné 
hromady, která se konala už v budově nové školy. Tam 
byl znovu zvolen do výboru Jednoty (na 3 - leté 
období), kde svými radami přispěl, že nejdříve je třeba 
mít pozemek, potom plány a rozpočet. Na valné 
hromadě 5. října 1913 proto vybízí členy výboru, aby 
odložili bázeň a obavy a co nejdříve začali se stavbou. 
Tehdy byl Stojan zvolen za čestného,předsedu.. V V 
lednu 1914 byl opět přítomen na valné hromadě a 
podepsal protokol o schůzi. O pozemku, kde měl kostel 
stát, stále nebylo rozhodnuto. Mezitím co byly dohady, 

kde bude stavba umístěna (Záhumení nebo Náves), 
vypukla I. světová válka. I když už byly plány a 
rozpočet vyhotoveny od architekta Dominika Feye (Uh. 
Hradiště), zůstalo jenom u tohoto. Potom P Potom byl 
p. probošt ještě přítomen na valné hromadě 30. května 
1915 a naposled do Topolné přijel 18. listopadu 1917. 
Ale to už musela být upsána z peněz Jednoty sedmá 
půjčka na válečné výdaje a stavba kostela nešla 
realizovat.

J Jeho aktivita související s cyrilometodějovskou 
tradicí jej nakonec vedla i do politiky. Po vzniku 
Československé republiky byl v listopadu 1918 zvolen 
poslancem Národního shromáždění. Byl u zrodu 
Československé strany lidové a v roce 1920 byl za tuto 
stranu zvolen senátorem. V roce 1921 byl jmenován 
arcibiskupem olomouckým a přesto ještě v senátu 
zasedal až do svého konce. Z Zemřel po mozkové cévní 
příhodě 29. září 1923 ve své olomoucké rezidenci. 
Pohřben je v tzv. královské kapli velehradské baziliky. V 
současnosti je konán proces jeho blahořečení.

                                                                  Fr. Samsounek 

A. C. Stojan
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Nový ...

 

 

Tříkrálová sbírka proběhne 6. 1. 2024

Návrh kostela od Dominika Weye         Nový návrh od Rudolfa Mikulky z Topolné  
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      Vít Hlinák       Ester Farská                Antonín Stuchlík          František Plichta

Vítání občánků

 Hana Čechmánková                       Jan Bábík               Amálie a Karolína Popelkovi
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Společenská kronika říjen- prosinec
Všem občanům, kteří v tomto období 

oslavili svá životní jubilea,
 srdečně blahopřejeme.

50 let 
Bejvl Martin  
Kučerová Petra   
Pavelec David_  
Dujíčková Magda   
Polášková Petra   
Smětáková Marta  
Dohnal Jaroslav  
Indruchová Gabriela   
   
60 let 
Janečková Miroslava 
Mašlan Pavel 
Bláha Jiří 
Šuranský Pavel

70 let 
Gajdošík Zdeněk 
Gajdošík Miroslav 

75 let 
Bernatík František 
Malík Miroslav 
Dujíčková Irena 

80 let 
Čechmánek František 

85 let 
Borusíková Stanislava 
Hrdinová Jaroslava 
Lapčíková Zdeňka 
Lysoněk Josef 

Statistika  obyvatel k 6. 12. 2023
 
bez cizinců               1573
cizinci 43
obyvatelé celkem  1616         
                                        

narozené děti 14 
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Klub seniorů
"Koukám jak ten čas letí, každýmu letí, tak co bych 

se bál...." zpívá Václav Neckář a my s ním, protože je to 
pravda. Zase je tu konec roku! Kde se vzal?! Nicméně je 
tu a s ním rekapitulace činnosti našeho klubu.

Začali jsme po prázdninách tradičním posezením ve 
dvoře hospody U žabáka. Jako vždy to bylo příjemné 
odpoledne v hezkém počasí a s povídáním, co jsme 
dělali v tom horkém létě. Říjnová schůzka byla výjezdní 
do muzea v Napajedlích, kde už končila výstava 
tradičních výrobků Fatry. Listopad nám zpestřila svou 
besedou paní učitelka Jiřina Ondrová, která se vrátila z 

poznávacího zájezdu ve Španělsku. Vždycky si rádi 
poslechneme, kdo kde byl a podíváme se na fotografie.

Tady se musím zastavit a poděkovat panu 
starostovi, že vyslyšel naše prosby o nákup nové 
televize do klubovny DPS. Stará už zlobila dlouho a 
pak "v přímém přenosu" usnula nadobro.

A je tu prosinec. Ten nám přišly zpestřit děti 4. a 
5.třídy se svým vánočním programem, který s nimi 
připravila paní učitelka Jana Kvapilíková. Hezky nás 
vánočně naladily, také jim moc děkujeme.

Co dodat? Snad jen přání, abychom se v dalším roce 
i dál rádi scházeli a viděli. Přeji krásné Vánoce a v 
novém roce pevné zdraví! H.M.

 

Vystoupení žáků základní školy
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Pokud nevíte historii, nic nevíte. Jste list, který 
neví, že je součástí stromu. Michael Crichton

V listopadu proběhlo v 
Búrovcích setkání potomků 
J o s e f a a V i n c e n z i e 
Knotových. Sešlo se nás 
k o l e m 1 4 0 l i s t ů z 
Knotového stromu.
Jeden z nejstarších členů 
rodu, pro někoho strýc 
Gusta, pro někoho staříček, 
nám povykládal o historii 

rodu, která sahá dle dohledatelných pramenů do roku 
1653 a pochází z Mistřic. V současné době je již 12 
generace. Součástí rodu je několik významných 
osobností jako legionář Alois Knot a kameraman, 
fotograf a spisovatel Antonín Horák.

Setkání proběhlo ve 
velmi přátelské a rodinné 
atmosféře. Každý ze všech 
4 žijících generací, ať už 
přímí potomci nebo jejich 
partneři , se vzájemně 
o b o h a c o v a l i s v ým i 
v z p o m í n k a m i , 
zkušenostmi a radostí z 
toho, že jsme součástí 
velké rodiny.

Setkání potomků Josefa Knota (1861-1927)

  Vánoční dárky do dětských domovů.
Farníci z Topolné letos podruhé 
podpořili projekt s názvem Vánoční 
balíček, který pořádá Arcidiecézní 
charita Olomouc již od roku 2008. Cílem 
projektu je potěšit dárkem konkrétní 
děti, které žijí na Ukrajině v dětských 
domovech. Dárce si může na webových 
s t r á n k á c h p r o j e k t u 
(www.charitaproukrajinu.cz) vybrat 
konkrétní dítě a splnit mu tak jeho přání. 
Dělat projektu bylo letos zařazeno 
celkem 430 dětí. Dárky Chariťáci předají 
dětem osobně v první půlce ledna v 
Berežanech, Bortnykách, Chmelnyckém, 
Lopatynu, Kolomyji a Ternopilu.

V Topolné jsme si vybrali přání pro 5 dětí 
ve věku od 7 do 15 let. Z pokladničky 
umístěné v kostele, do které farníci 
štědře přispívali, se vybralo
18 000,- Kč. Rozpočet na balíček pro 
jedno dítě byl 3 000,- Kč, nakupovalo se 
převážně teplé zimní oblečení a obuv, 
sportovní potřeby, hygienické potřeby, 
školní pomůcky či drobné hračky. Částka 
3 000,- Kč, která zůstala po zaplacení 
dárků, byla poukázána na účet Charity 
na pokryt í nákladů spojených s 
dopravou. Velké díky patří všem dárcům 
a také ochotným ženám, které nákup a 
zabalení dárků zajistily. Odměnou budiž 
všem úsměv a radost obdařených dětí J.                                                                                                                                                                                                         
Alena Mrázková

http://www.charitaproukrajinu.cz
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Vítáme všechny naše fanoušky a čtenáře. Rádi 
bychom Vás seznámili s  tím, co se událo za 
poslední půl rok na našem fotbalovém hřišti. 

Přípravka
Na konci prázdnin jsme začali se společnými 

tréninky v místním fotbalovém areálu. Po odchodu 5 
hráčů končícího ročníku 2012 se role klíčových hráčů v 
naší hře museli chopit hráči jiní, kteří jsou mnohdy 
mladších ročníků než nynější dorazový ročník 2013. Od 
toho se ve většině zápasů odvíjely výsledky, které však 
v kategorii přípravek nejsou důležité a je spíše dát 
důležitost rozvoji fotbalových dovedností a myšlení 
malého fotbalisty a hlavně, aby děti fotbal bavil. 

V rámci okresní soutěže přípravek jsme se setkali s 
celky z okolí s Březolupy, Huštěnovicemi, Kněžpolí, 
Mistřicemi, Bílovicemi, Babicemi a Jarošovem. Větším 
brankovým rozdílem se nám podařilo porazit 
Březolupy, kde jsme po celou dobu na hřišti 
dominovali, vyrovnaní a od nás po kvalitním výkonu 
jsme odehráli s celky Huštěnovic, Mistřicemi a 
Bílovicemi, kdy jsme se na první pohled urostenějšímu 
soupeři dokázali aktivním výkonem vyrovnat. Zápasy s 
týmy jako Kněžpole, Babice a Jarošov byly již v režii 
soupeře co se týká výkonu i branek, upřít se však dětem 
nedala aktivita proti starším, ale i fotbalově velmi 
kvalitním týmům. Koncem října skončila fotbalová 
sezona a tým přípravky si taktéž na chvíli odpočine od 
fotbalu a nabírá sil v zimní pauze. 

Závěrem bych chtěl oslovit rodiče dětí ročníků 
2013-2019, které velmi rádi přivítáme v našem 
kolektivu. Pokud Vy i hlavně Vaše dítě má zájem o 
pravidelný sportovní pohyb, nauku fotbalových 
základů, super kolektiv, určitě se k nám přidejte, 
budeme velmi rádi stačí kdykoliv v úterý či čtvrtek 
během jara přijít na hřiště za námi na trénink Zároveň 
bychom i rádi přivítali a hledáme nadšence z řad rodičů 
dětí, bývalých či současných hráčů a sportovních 
nadšenců, kteří by navázali na práci a trénování dětí v 
kategorii přípravek místo nás, současných trenérů, kdy 
z časových důvodů jsme nuceni trénování někomu 
předat. Vše vysvětlíme, budeme nápomocni v začátcích. 
Více informací u předsedy klubu Miloslava Stuchlíka, 
tel. 724411152 
Žáci
Po konci mimořádně silného ročníku 2008 v žácích 

bylo prvním úkolem pro nové trenérské duo Ondřeje 
Hoferka s Romanem Sládkem dát počtově mužstvo 
žáků dohromady. To se i díky příchodu Tomáše Ježka a 
Matěje Žišky z Jarošova, které doplnili z přípravky 
přicházející Matěj Sládek s Davidem Úlehlou. Nově 
budované mužstvo žáků začalo začátkem srpna s 
pravidelnými tréninky a společným sehráváním se. 
Sezonu začali 20. 8. zápasem v Jarošově, kdy ještě byla 
znát nesehranost nového mužstva a místy i 
nezkušenost, kterou soupeř trestal a pohodlně zvítězil 
7:2. Kdo by po tomto zápase řekl, že to bude první a 
taky poslední prohra na podzim! Série výher začala 
proti týmu Mařatic B poměrem 5:1 a bylo to velké 
povzbuzení do další práce jak pro hráče tak i trenéry. V 

dalším kole se naši žáci utkali proti celku z Jalubí, se 
kterým ještě v minulé sezoně soupeřili o první místo 
tabulky. Šlo však poznat, že i Jalubí odešla většina 
klíčových hráčů a i v tomto utkání si připisujeme 3 
body za výhru 3:1. Poté nás čekala cesta do sousední 
Kněžpole, které po letech znovu založilo žákovské 
družstvo. V tomto zápase šla vidět nezkušenost na 
straně domácích a pohodlně jsme zvítězili vysoko 1:10. 
Ve stejné notě se neslo i následující domácí utkání s 
Nedachlebicemi, kde jsme si zastříleli taktéž a 
tentokráte pohodová výhra 9:0. 

V páteční předehrávce skrze hody v Traplicích naše 
kluky tento nezvyklý termín utkání nevykolejil a 
potvrdili roli favorita vítězstvím v poměru 3:7. V další 
dohrávce skrze hodové veselí u soupeře jsme v úterý 
10. 10. bojovali v Březolupech a dříve než spadla tma na 
hřiště stačili jsme vsítit do soupeřovi branky spoustu 
branek a opět vítězíme tentokráte 1:8. Zápas proti 
Mistřicím se nesl v ještě větší kanonádě a soupeři jsme 
stříleli jednu branku za druhou a konečné skóre se 
zastavilo až na výsledku 18:0 pro náš tým. 

Další týden jsme zajížděli k derby utkání do Bílovic, 
které vždy slibuje velkou bitvu plnou emocí a jinak to 
nebylo ani letos, kdy bohužel jsme  o vedení  přišli až v 
nastavení hrací doby, velmi smolná ztráta. Odčinit tento 
nezdar jsme měli příležitost za týden v posledním 
utkání podzimu a povedlo se více než dobře, kdy jsme 
porazili celek Babic v poměru 19:0 a o branku ještě 
vylepšili naši doposud nejvyšší výhru. Celkově naši 
žáci za podzim nasbírali v 10 utkáních 25 bodů za 8 
výher, 1 remízu a 1 prohru a umístili se společně s celky 
Jarošova / Starého Města B a Mařatic B na dělené první 
příčce tabulky. Velká gratulace! 

Na jaře tak tedy stejně jako muži mají o co hrát a 
budou se snažit obhájit letošní prvenství v ročníku. 
Horším a velmi znepokojivým faktem jsou však počty 
dětí v následujících ročnících, kdy v ročnících 2010, 
2011, 2012 atd. jsou momentálně počty dětí doslova v 
řádech kusů a je velkou otázkou, jak se bude tým 
skládat pro následující ročníky. Bohužel děti skutečně 
chybí. Podobný trend pozorujeme i v přípravce v 
ročnících jako 2015, 2016, 2017, kde nám tyto děti taktéž 
chybí. Proto stejně jak už bylo zmíněno od trenéra 
přípravky i zde vyzýváme děti, rodiče a každého, kdo 
by měl zájem zkusit začít hrát fotbal a přidat se k nám.

Rádi Vás uvítáme!
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 Dorost
Je to už doba, co se na našem hřišti hrávala soutěž 

dorostu. Přišel rok 2023 a topolský dorost se vrací na 
scénu s pomocí kluků z Napajedel. Vzniká sdružený 
tým Topolná/Napajedla B. Za dorost nastupují hráči 
ročníku 2006–2008. Na soupisce je 13 hráčů z Topolné a 
9 hráčů z Napajedel. Z 13 topolských hráčů hrají 4 za 
Napajedla dorost A (David Mikulka, Radim Podlas, 
Matyáš Stuchlík a žák Filip Hejda), takže se na 
některých zápasech musíme bez nich obejít.

Trénujeme 2x týdně v Napajedlích společně s A 
týmem. Za nepříznivého počasí jsme na umělce. 
Poslední trénink bude v polovině prosince a po krátké 
přestávce začínáme v půlce ledna. V únoru máme 
4denní soustředění v obci Roštín na Kroměřížsku.

Nastoupili jsme na 12 utkání z toho jsme 7x vyhráli, 
1x remízovali a 4 x prohráli. Po polovině sezóny jsme na 
krásném 5. místě s 22 body a skóre 34:27. Mezi střelce se 
zapsalo celkem 13 hráčů: Mikulka D. 6, Baroň J. 6, 
Solecký D.4, Stuchlík M. 3, Hruška Š. 3, Kašný J.3, 
Podlas R. 2, Horák K. 1, Večeřa M. 1, Žiška V. 1, Zetík P. 
1 a pak ještě dva naši žáci Hejda F.2, Chmelík A. 1.

S podzimní částí sezony jsem spokojen už jen proto, 
že většinu týmu tvoří kluci ročníku 2008, kteří přešli do 
dorostu tuhle sezonu. Kluci přechod zvládli na jedničku 
a tímto bych chtěl všem hráčům dorostu poděkovat za 
skvěle odvedenou práci.

Do Nového roku vám přeji hodně fotbalové radosti, 
pohody a klidu.

                                      Trenér dorostu Tomáš Mikulka
Muži
V červenci letní přípravou jsme odstartovali letošní 

sezónu, kdy po umístění v ročníku 2022/2023 na 
solidním 5. místě tabulky jistě bylo naším cílem toto 
umístění ještě vylepšit. Pomoci nám k tomu měla nová 
akvizice v podobě obrovsky zkušeného a kvalitního 
fotbalisty Aleše Horsáka, který k nám přišel z Babic, 
dále se k týmu připojil po konci v dorostenecké 
kategorii odchovanec Jakub Mikoláš, kdy poslední 
sezonu působil v krajské soutěži dorostu v týmu 
sousedních Bílovic. Po půlroční výpomoci se rozhodl 
přestoupit do nižší soutěže Petr Polášek a od nové 
sezony obléká dres Doubrav / Zlámance. Kvůli 
zdravotním patáliím kariéru zakončil David Urban, 
který se již věnuje jen práci asistenta trenéra u našeho 
týmu. 

To je co se týče změn v našem týmu vše a již jsme se 
mohli plně věnovat přípravě na sezonu, která začala cca 
v polovině července letní přípravou, která byla 
doplněna o přípravný zápas s Němčicemi a s 
úřadujícím mistrem OP Kroměříž jsme na jeho hřišti 
remizovali 2:2. Zdálo se, že nic nebrání začátku nového 
ročníku, ale první kolo, kdy jsme měli zajíždět do 
Vlčnova, nakonec odložily silné deště a podmáčený 
trávník. Začínali jsme tedy až 13. 8. domácím zápasem s 
Polešovicemi a začali jsme vítězně 2:0. Následoval 
bojovné a těžké utkání v Malenovicích, kdy jsme bod za 
remízu 1:1 určitě brali jako plusový. V poslední srpnové 
neděli jsme si s klidem a zaslouženě poradili doma se 

Slavkovem 3:0 a povedený začátek do soutěže bychom 
měli.

 V první zářijovou neděli jsme zajížděli k nováčkovi 
soutěže do Buchlovic, kdy hlavně v prvním poločase 
jsme předváděli excelentní výkon, avšak nepotvrdili 
jsme to brankami a tak se sluší říct, že jsme si dovezli z 
Buchlovic "jen" bod za výsledek 1:1. Po Slavnostech 
vína následoval domácí duel se Zlechovem, kdy vinou 
ne tolik přesné mušky jsme si připsali výhru 1:0, i když 
výsledek mohl být daleko vyšší. Avšak na to se historie 
neptá a 3 body určitě bereme. Poté přišel rozporuplný 
zápas v Ostrožské Nové Vsi, kdy se proti nám kopali 
dohromady 3x pokutové kopy, ale i tak se nám podařilo 
z této pro nás "těžké" půdy vyválčit, alespoň bod za již 
klasickou venkovní remízu 1:1. Zlomit sérii venkovních 
remíz jsme jeli do tehdy posledních Prakšic a i přes 
festival neproměněných příležitostí v prvním poločase 
se nám již zvítězit podařilo a to nejtěsnějším rozdílem 
0:1 a poprvé jsme si odvezli všechny body i z hřiště 
soupeře. 

Jelikož nám vozit body od soupeřů velmi 
zachutnalo, nemohl být cíl jiný pro sváteční dohrávku 
ve Vlčnově, kde se opakoval scénář z Prakšic, a i se 
šťastným koncem pro nás a 3 body za výhru 0:1 už 
začaly dělat tabulku pro nás velmi zajímavou. Hlavně, 
když hned v neděli jsme zakončili anglický týden 
domácí výhrou 3:1 nad Uherským Ostrohem a čelo 
tabulky jsme měli jako na dlani. Velmi zklamaní jsme 
byli po venkovní ztrátě s posledními Traplicemi 1:1, 
kdy jsme si vybrali zápas blbec a zbytečně s takovým 
soupeřem jsme přišli o body. Ve velmi kvalitním 
domácím utkání se Zdounkami jsme smolně a 
nezaslouženě prohrávali 1:2 až do poslední minuty, kdy 
však z pokutového kopu vyrovnal náš na podzim 
nejlepší střelec Aleš Horsák a remízou 2:2 jsme uhájili 
jak čelní pozice v tabulce, tak prozatímní podzimní 
neporazitelnost.

Za týden nás čekal zápas podzimu proti Ořechovu, 
kdy se utkal první tým tabulky s druhým a my jsme se 
jeli poprat jak o udržení neporazitelnosti, tak trochu 
před zimou ještě zamotat soupeři postavení na špici 
tabulky. To se nám podařilo dokonale, kdy v nastavení 
zápasu Dan Zelinka strhl vítězství na naši stranu 2:3 a 
euforie vypukla ve velkém. Před posledním utkání 
doma s Lhotou tak byl cíl jasný zvítězit a přezimovat na 
dostřel vedoucímu Ořechovu. Nám se to zaslouženou 
výhrou 3:1 podařilo a věci se měly tak, že Ořechov 
nečekaně prohrál v Uherském Ostrohu, Polešovice 
nezvládly svou dohrávku v listopadu a to znamenalo 
jediné, že jsme se stali podzimními půlmistry I. B třídy 
skupiny C Zlínského kraje. 

Chtěli bychom poděkovat za tento mimořádný 
počin všem hráčům za skvělé výkony a bojovnost na 
hřišti, realizačnímu týmu za přístup a poctivou 
přípravu mužstva, vedení klubu a sponzorům za 
finanční podporu a vytvořený servis pro tým, 
fanouškům za skvělou, početnou a hlasitou podporu. Je 
to zásluha všech zmíněných, bez kterých by fotbal v 
Topolné nemohl existovat a hlavně na takové úrovni. 
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 Topolská osmička
Pomalu se nám blíží konec roku a naposledy 

bychom se rádi ohlédli za letošním závodem Topolská 
osmička. Ačkoliv jsme se na začátku potýkali s 
problémy, tak můžeme s klidným srdcem říct, že za nás 
se závod povedl a jsme rádi, že se běžci sešli v hojném 

počtu 60 účastníků. Velká zásluha je připsána 
především našim sponzorům, kteří ochotně přispěli na 
realizaci letošního závodu. Touto cestou bychom chtěli 
poděkovat mmcité a.s., Vitar, s. r. o., FINNO invest 
s.r.o., Decathlon Zlín, Radek Vajdík, Škára & Partners. 

Stejně jako loňský ročník i letos byl rozdělen závod 
do několika kategorií. Děti v kategorii 0–6, 7–10 a 11–15 
let. Nejmladší kategorii ovládli kluci, kdy na prvním 
místě se umístil Dohnal Lukáš, následoval Vykoukal 
Pavel a třetí místo obsadil Bartošík Petr, kterému ovšem 
dýchala na záda nejlépe umístěná holka v této kategorii 
Mašlanová Nikola. Kategorii 7–10 let opět vedli kluci. 
Na prvním a druhém místě se umístili bratři Holubové 
a na třetím místě se umístil Čech Štěpán. Nejlépe 
umístěnou holkou se 4. místem se stala Sládková Ester. 
V poslední kategorii jsme měli pouze čtyři běžce, kde 
nejlepší umístění ukořistil Pernica Tobias, těsně za ním 
Pernica Daniel, následoval Mikoláš David a Sládek 
Matěj. Letos jsme se přidali krátkou novinku a to byl 
závod na 4,5 km. V této kategorii běžely 4 ženy. 
Nejlepší z nich byla Bašková Julie. Druhé místo 
obsadila Čablová Eva, následovala Repková Lucie a na 
čtvrtém místě se umístila Charvátová Lucie. Na hlavní 
trase, tedy 8 km, se na prvním místě umístila 
Mikulíková Kateřina v kategorii žen a v kategorii mužů 
Žajdlík Pavel. Druhé místo obsadili Machová Erika a 
Klofáč František, no a na třetím místě jsme blahopřáli 
Smyčkové Veronice a Maděričovi Janu. 

Neponechali jsme tento rok nic náhodě, a proto jsme 
oslovili pana Štěpána Goiše, který nás celým závodem 
provedl. Jsme rádi, že jsme s ním mohli opět počítat i 
přes jeho vytížení ve Slováckém divadle. 

Nesmíme zapomenout ani na organizátory a 
dobrovolníky, bez kterých by nebylo možné závod 
uskutečnit. Tímto bychom jim všem chtěli poděkovat za 
jejich píli a nasazení. Stejně jako vděčíme za krásné 
fotky panu Liboru Brázdilovi, který nám celý závod 
zdokumentoval. Pokud Vás zajímá více fotek, celou 
fotogalerii můžete vidět na www.topolskaosmicka.cz 

Poslední odstavec bych rád věnoval pozvánce na 
příští ročník Topolské osmičky, který pro Vás budeme 
připravovat. Můžete se opět těšit na skvělé občerstvení, 
báječného moderátora, spoustu zábavy a pevně 
doufám, že se opět sejdeme v hojném počtu. 

Závěrem Vám všem přejeme veselé Vánoce a šťastný 
nový rok a již teď se těšíme co pro nás pro všechny 
nový kalendářní rok 2024 přinese, o motivaci a cíle 
nebude nouze. 

http://www.topolskaosmicka.cz
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1. 1. 2024 v 17:00hod 
Novoroční ohňostroj

   26. 12. 2023 v 15:00hod
 košt štěpanských gulášů
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Zadejte nebo vložte text

   Foto žáků základní školy
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 Lampionový průvod Mikulášské hrátky a jarmark
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